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Kf § 94      

 

 

Allmänhetens frågestund och ledamöternas frågestund 
 
Inga frågor från allmänheten anmäldes. 

 

1. Tryggve Svensson (V) frågar socialnämndens ordförande Bo Ederström 

(M), om personer som ansöker om insatser inom äldreomsorgen inte har 

rätt att få ett svar på sin ansökan. 

 

Bo Ederstöm (M) svarar att enskilda fall inte kan diskuteras och att han 

tar med sig frågan. Att få ett svar är en självklarhet. 

 

2. Björn Gullander (V) frågar kommunstyrelsens ordförande Magnus 

Gunnarsson (M) om ryktet stämmer att taket i arenan inte är brandklassat 

för konserter och andra evenemang som kräver hög scen och mycket 

belysning.  

 

Magnus Gunnarsson (M) svarar att det stämmer men att detta kommer 

att åtgärdas för en rimlig kostnad. 

 

3. Jan Lorentzson (SD) frågar socialnämndens ordförande Bo Ederström 

(M) om huruvida informationen som getts till boende på Ljungberga som 

inte vill flytta ut från avdelning 4, kan anses vara ett bra sätt att behandla 

äldre på. 

 

Bo Ederström (M) svarar att han förutsätter att personalen behandlar de 

boende respektfullt men att konsekvenserna måste förklaras. 

 

4. Pia Johansson (S) frågar 1:e vice ordförande i barn- och 

utbildningsnämnden Jennie Lundgren (M), om hur man inom skolan tar 

tillvara på elevernas synpunkter om trafiksäkerheten längs skolvägen. 

 

Jennie Lundgren (M) återkommer med svar till nästa sammanträde. 

  

5. Liselotte Åhlander (S) frågar ordförande i personal- och 

arbetsmarknadsutskottet Judit Svensson (C) om hur ordföranden tror att 

personalen ska kunna orka arbeta heltid när de inte ens orkar arbeta 

deltid samt vilka åtgärder som planeras för att komma till rätta med den 

höga sjukfrånvaron inom kommunen. 

 

Judit Svensson (C) återkommer med svar till nästa sammanträde. 
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6. Kerstin Wirén (V) frågar kommunstyrelsens ordförande Magnus 

Gunnarsson (M) om hur planeringen för ett nytt akutboende för 

asylsökande ser ut och hur säkerheten vid ett sådan ska kunna lösas, samt 

om ordförande visste om Sverigedemokraterna hade med Kånna skola på 

sin tipslista för hugade mordbrännare?  

 

Magnus Gunnarsson (M) svarar att kommunledningsförvaltningen fått i 

uppdrag att hitta ersättningslokal. När det gäller säkerhet kommer 

erfarenheterna från Kånna att tas med. Listan kommenteras inte och det 

understryks att samtliga tio partier har gått ut med gemensamt uttalande 

och fördömt en ev. anlagd brand. 

 

7. Carina Bengtsson (C) har en ordningsfråga där hon påpekar att frågor 

som ska ställas under punkten ledamöternas frågestund ska vara enkla 

frågor som man kan förvänta sig att den tillfrågade kan svara direkt på. I 

annat fall är det lämpligare att skriva en interpellation så att den svarande 

kan undersöka fakta och lämna ett utförligt svar. 

 


